
Vi afholder ikke sommerskole i atletik i år. 

 
 
Baggrunden er den simple, at vi er i gang med at starte et nyt trænerteam op til 
vores normale atletik og vi vurderer, at vi ikke er klar til at afvikle en 
sommerskole en hel uge allerede i august.  

Vi har haft stor succes med sommerskolen, som hvert år har været en succes 
og affødt 10-15 nye medlemmer og vi håber, at vi i sommerferien 2025 atter 
vil være i stand til at afholde sommerskole. 

 


